
ســرمربى تيم ملى واليبــال نوجوانان گفــت: بازيكنان 
دعوت شــده به اردو براى مسابقات ســال آينده هستند و 
براى شناسائى اســتعدادى سنين پايين تر و حضور شايسته 
در المپيك نوجوانان به تمامي استان هاى ايران سفر مي كنم.

به گزارش ايســنا و به نقل از روابط عمومي فدراســيون 
واليبــال، مايدا چيچيچ درباره برنامه هايش جهت تشــكيل 

تيم ملى واليبال نوجوانان گفت: براى تشكيل تيم هم همان 
مسيرى كه كميته استعداديابى پيش گرفته را دنبال خواهم 
كرد. البته قرار است به 31 استان بروم و در آنجا از نزديك با 

بازيكنان واليبال رده پايه ديدار كنم.
وى با بيان اين كه از گروهى كه در حال حاضر از ســوى 
كميته استعداديابى معرفى شدند براى تشكيل تيم نوجوانان 
دختر براى شركت در مســابقات واليبال قهرمانى نوجوانان 
سال 2017 آســيا در تايلند اســتفاده خواهم كرد، تصريح 
كرد: براى المپيك نوجوانان كه در آرژانتين برگزار مي شود، 
برنامه ام اين است كه به 31 استان بروم و بازيكنان جوانترى 
را انتخاب كنم. در اين مســير از مربيــان ايرانى نيز كمك 

خواهم گرفت.
مايدا در پاسخ به اين پرسش كه براى آماده سازى تيم هاى 
رده ســنى پايه (نوجوانان) چه اصولى مهم است؟ گفت: به 
طور معمول دختران رده سنى نوجوانان مي دانند كه چطور 
واليبال بازى كنند. اما گاهى مى بينم بازيكنى اســتعدادهاى 

فيزيكى بازى كردن را داراست اما واليبال بلد نيست. 
من آزمون هاى اســتاندارد جهانى را در آماده ســازى و 

انتخاب آنها به كار خواهم گرفت، قد، رفتار، نگرش و نظم آنها 
هم براى من فاكتور مهمي به شمار مي آيد. سرمربى تيم ملى 
واليبال بانوان ايران كه هدايت ملى پوشان در دو رويداد مهم 
جام باشگاه هاى آسيا و جام كنفدراسيون زنان آسيا بر عهده 
داشــت، در ارزيابى عملكرد تيم ايران در اين رقابت ها گفت: 
شاگردان من بسيار خوب ظاهر شدند. متاسفم چون بعضى 
از بازى ها را مي توانستيم ببريم اما باختيم. كمي خودباورى در 

تيم كم بود و گرنه از همه نظر خوب بودند. 
وى در پاسخ به اين سئوال كه توصيه اى براى بهتر شدن 
تيــم ملى واليبال زنان ايران داريد، گفت: براى بهتر شــدن 
آنان بايد نيروى جوانتر وارد تيم شود و تركيب تيم بايد دچار 
تغييراتى شود. الان دقيقاً نمي توانم بگويم كه تا چه اندازه در 
تركيب تيم دست كارى خواهيم كرد اما ورود نيروهاى تازه 

نفس و جوان لازم است.
مايــدا درباره اعضاى كادر فنى تيم ملى واليبال نوجوانان 
نيز گفت: فعلاً اين نفرات مشــخص نشدند. هنوز در مرحله 
آزمون هســتيم و الان نمى تــوان در اين مورد صحبت كرد. 
فدراســيون مربيان پيشنهاد داده است و من بعد از ارزيابى، 

نفرات مورد نظر را معرفى خواهم كرد.
مســابقات واليبال قهرمانى نوجوانان دختر آسيا 2017 
از 31 فروردين ماه تا هشــتم ارديبهشت ماه سال آينده به 

ميزبانى تايلند برگزار خواهد شد.
173 بازيكــن براى حضــور در اردوى انتخابى تيم ملى 
واليبال نوجوانان دختر از 24 اســتان كشور انتخاب شده اند 
كه اين بازيكنان در پنج گــروه مختلف براى ارزيابى نهايى 
توانايى ها به كمپ تيم هاى ملى بانوان دعوت مى شوند و زير 

نظر مايدا چيچيج تمرينات خود را برگزار مي كنند.
گروه نخســت از روز دوشــنبه 26 مهرماه تمرينات خود 
را در كمپ تيم هاى ملى واليبال زنان در مجموعه ورزشــى 
آزادى تهران آغاز كردند و عصر روز گذشــته (چهارشــنبه) 

تمرين گروه نخست به پايان رسيد.
36  بازيكن از اســتان هاى آذربايجــان غربى، آذربايجان 
شرقى، اردبيل، همدان و زنجان به عنوان دومين گروه به اين 
اردو دعوت شدند كه تمرينات خود را از روز شنبه يكم آبان 
ماه آغاز مي كنند و اين تمرينات به مدت سه روز تا دوشنبه 

سوم آبان ادامه خواهد داشت.

 براى شناسائى بازيكنان المپيك نوجوانان به سراسر كشور سفر مي كنم
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عضو هيئت مديره پيشين باشگاه پرسپوليس گفت: وزير 
بايد براى ورود به كارهاى جزيى دو باشگاه، معاونان يا مامورانى 
قرار مى داد تا شأن وزارتخانه را بالا ببرد ولى اين اتفاق رخ نداد.

حسين عبدى در گفت وگو با خبرگزارى تسنيم، در واكنش 
به ايجاد تغييرات در وزارت ورزش، از حاشيه هايى سخن گفت 
كه در دوران حضورش در هيئت مديره باشگاه پرسپوليس رقم 

خورد. اين گفت وگو در زير مى آيد:
 وزير ورزش اســتعفا كرد و از ساختمان وزارتخانه 
رفت. مى توانيد امروز به صورت روشــن ترى از شرايط 
هيئت مديره  باشگاه پرســپوليس كه نام شما هم در 
آن بود و توسط محمود گودرزى انتخاب شد، صحبت 

كنيد؟
بگذاريد برگرديم به حدود يك ســال قبل، زمانى كه آقاى 
ســجادى از وزارت ورزش بــا من تماس گرفت و پيشــنهاد 
همكارى داد. در آن شــرايط، احســاس كردم پرســپوليس 
نيــاز به كمك دارد و با توجه به اينكه خارج از ايران ســابقه 
مديريت داشتم، قبول كردم كه با هر شرايطى به هيئت مديره 
پرسپوليس بروم و كمكى كنم. ما كار را در سخت ترين شرايط 
ممكن آغاز كرديم و خلاصه بعد از سه ماه با قراردادهايى كه 
امضاء شد، توانستيم وضعيت باشگاه را دگرگون كرده و آرامش 
را به پرسپوليس برگردانيم. به معناى ديگر، ما پرسپوليس را از 
پل برزخ عبور داديم، اما در همان زمان بحث هايى پيش آمد 

كه فكر مى كنم يك مقدار باعث آزار بود.
 منظورتان چيست؟

ببينيد وقتى بحث ها از سازمانى به فردى تبديل مى شود، 
ديگر سازمان، جايى نيست كه بشود در آن كار اجرايى، ستادى 
و عملياتى انجام داد. اين مســائل را خودشان بهتر مى دانند، 
امــا وقتى در حال انجام يك كار گروهى هســتيد، هيچ كس 
به خصوص از لايه هاى بالايــى نبايد مباحث را به بحث هاى 
فردى تبديل كنند. اين مسئله باعث شكنندگى كليت سازمان 
مى شــود. براى من پرسپوليس مهم است و وقتى متوجه اين 

مسائل شدم، نسبت به حضورم در هيئت مديره مردد شدم.
 اين مسائل از ســمت وزارت ورزش به پرسپوليس 

تحميل مى شد؟
من از دوران كودكى در پرســپوليس بودم و اين باشــگاه 
را مثل خانه خودم مى دانم، اما از وقتى از باشــگاه جدا شدم، 
مصاحبه اى انجام نــدادم تا خداى نكرده ســازمان مديريتى 
باشگاه دچار شكنندگى شــود. برخى، هر بحثى پيش بيايد 
مصاحبه مى كنند و يكديگر را مورد شماتت قرار مى دهند، اما 
من صحبتى نمى كنم كه چالش برانگيز باشــد. در مورد سؤال 
شــما بايد بگويم تا وقتى من در هيئت مديره بودم، بر سر هر 

تصميمي كه گرفته مى شد گفت وگو مى كرديم. 
ظاهراً چلنج و چالش و بحث و گفت وگو نبايد پيش مى آمد، 
چون برخى از اين شــرايط خوش شان نمى آمد. انگار آنها بايد 
چيزى را كه در گوش شــان ديكته شده بود، انجام مى دادند. 
برخى به اين شــكل با هيئت مديره همكارى مى كردند. البته 
امــروز ديگر در هيئت مديره نيســتم و نمى دانم آنجا چطور 

مديريت مى شود. 

 به نظــر مى آمد گاهى اوقات، وزيــر ورزش بر عملكرد 
ضعيف طاهرى به عنوان سرپرست باشگاه پرسپوليس 

سرپوش مى گذارد. اين موضوع را قبول داريد؟
بهتر اســت در مورد اين مسائل صحبتى 

نكنيم، چون يك مسئله داخل خانواده است. 
من هم دنبال اين نيســتم كه چون بيرون 
از هيئت مديره مانده ام، چنين مســائلى را 

عنوان كنم.
 برداشت ســه ميليارد تومان پول 

از حســاب صندوق حمايت از پيشكسوتان 
چطور؟ اين موضوع نيز با همكارى وزير انجام 

شد؟
چون الان هفت ماهى مى شود كه از هيئت مديره 
خارج شده ام، در اين مورد هم نمى خواهم حرفى بزنم.

 شما فكر مى كنيد دليل اينكه استقلالى ها از 
استعفاى وزير احساس خوبى دارند، چيست؟

من مدت هاست كه ديگر ســمتى در هيئت مديره 
ندارم، اما از زمانى كه من ديگر فعاليتى در باشگاه ندارم، 
تغييراتى ايجاد شد كه البته به اتفاقات گذشته نيز متصل 
اســت. اگر تغييرات درســت بود كه همه چيز به خوبى 
پيش مى رفت امــا اگر اتفاق ديگــرى رخ داده، بايد آن 

تغييرات را بازنگرى كرد. هر تغييراتى در هيئت مديره دو 
باشگاه بايد سبب بهبود وضعيت شود، اما اگر اين طور نبوده، 

بايد گفت تصميم اتخاذ شده اشتباه بوده است.

 منظور شما كدام تغييرات است؟
در اينكــه برخــى اعضاى هيئت 
مديــره بــا وزير ارتبــاط نزديك 
داشــتند و اين موضــوع براى 
هــر دو طرف وجود داشــته 
است، اصلاً شكى نيست. من 
منظورم ساير تغييرات است. 
اگر طاهرى بــه وزير نزديك 
بود، افشارزاده هم در وزارتخانه 
پســت مديريتى داشت. منظور 
من، تغييراتى اســت كه به وجود 
آمده اســت. يا آن تغييرات اشــتباه 
بوده يا اين شرايطى كه به وجود آمده 
اشتباه اســت. به هر حال فكر نمى كنم 
كه دخالــت در امور جزيى براى وزارت 

ورزش جالب توجه باشد. 
يعنى شــأن وزارتخانه اجل بر برخى 
مسائل است كه بخواهد در آن ورود كند. 
داســتان حمايت وزير از طاهرى شايد 
پررنگ نباشــد، اما خيلى كم رنگ هم 
نيســت. وزير بايد براى ورود به كارهاى 
جزيى دو باشگاه، معاونان يا مأمورانى قرار 
مى داد تا شأن وزارتخانه را بالا ببرد، ولى 

اين اتفاق رخ نداد.

سرمربى تيم ملى تكواندوى مردان ايران، گفت: چند گزينه 
از جملــه «مهدى بى باك» براى حضور در كادر فنى داريم و 

روز شنبه اسامي مربيان را اعلام مي كنيم.
«بيژن مقانلو» پس از ابقاء در ســمت ســرمربيگرى تيم 
ملى تكواندوى ايران در گفت و گو با ايرنا، اظهار داشــت: بعد 
از صحبت با مســئولان فدراسيون، تصميم بر ادامه همكارى 
گرفته شــد و از اينكه بازهم مي توانم به اين رشــته پرافتخار 
كمك كنم، خوشحال هستم. وى با اشاره به اينكه اعضاى تيم 

ملى تكواندوى ايران با ديد بازتر به دنبال رسيدن به موفقيت 
خواهنــد بود، عنوان كرد: روح تكواندوكاران بايد چون الماس 

باشد تا برابر حواشى و فشار مسابقات، شكننده نباشد.
مقانلو درباره انتشــار اخبارى مبنى بر كنار گذاشته شدن 
مهدى بى بــاك از كادر فنى، بيان كرد: بى باك در اين چند 
ســال زحمات زيادى براى تيم ملى كشــيد و از گزينه هاى 

مدنظرم براى حضور در كادر فنى است.
وى افزود: با او صحبت خواهم كرد تا ببينم شرايط فعاليت 

دوباره در كادر فنى را دارد. با تمامي اين تفاســير، چند گزينه 
داريم و تا شنبه كادرفنى را تكميل مي كنيم.

مقانلو گفت: فرصــت چندانى براى حضور در جام جهانى 
و فينــال جايزه بزرگ باكو نداريم و بايــد با قدرت كارمان را 

آغاز كنيم.
سرمربى تيم ايران با اشاره به تغيير وزن «فرزان عاشورزاده» 
و «مهدى خدابخشــى»، گفت: اين دو از ايــن پس در اوزان 
منهــاى 68 و به اضافه 80 رقابت مي كننــد و با اين اوصاف 

نمي توانند در فينــال جايزه بزرگ به ميدان بروند، چراكه در 
رنكينگ فعلى اين اوزان نيستند.

وى افزود: پس از اينكه رنكينگ جديد فدراسيون جهانى 
اعلام شود، عاشورزاده و خدابخشى نيز در رقابت هاى مختلف 

داراى امتياز المپيك، به ميدان مي روند.
ســرمربى تيم ملى تكواندوى ايــران در پايان گفت: بايد 
دقيق، سخت كوش و با روحيه اى قوى كارمان را دنبال كنيم 

تا مشكلات المپيك 2016 ديگر سراغ تيم ايران نيايد.

افشين پيروانى:

برانكو و كى روش با هم قهر نيستند
سرپرست تيم  ملى فوتبال  با بيان اين كه ديگر كشورهاى 
آسيا سرمايه گذارى عظيمي براى صعود به جام جهانى كرده اند، 
گفت: براى صعود به جام جهانى بايد همه با هم متحد شويم.

به گزارش ايسنا، افشين پيروانى درباره وضعيت تيم   ملى، 
گفت : هر كسى كه فوتبال  را دنبال مى كند آرزويش است كه 
تيم   ملى كشــورش به جام جهانى برســد. ما موفق شديم در 
مرحله نخست انتخابى جام جهانى اول شويم. در حال  حاضر 
در گروهــى قرار داريم كه همه در تلاش هســتند تا به جام 
جهانــى صعود كنند و با اين اوصاف ما بــا 10 امتياز در رده 

اول قرار داريم.
وى افزود:  بايد منســجم و هماهنگ تر باشيم.  رسانه ها و 
مســئولان و هيچ ايرانى نمى خواست كه ما در روز تاسوعا به 
ديــدار كره جنوبى برويم،  ولى با اين حال تماشــاگران از ما 
حمايت كردند. همه مى گويند تماشــاگر يار دوازدهم است،  
ولى من مي گويم كه تماشاگران يار فيكس تيم   ملى هستند. 
ما خوشحال هســتيم كه توانستيم روز بزرگى را رقم بزنيم و 

بزرگى امام حسين (ع) را به دنيا نشان دهيم.
پيروانــى  با تاكيــد بر اين كه ديگر كشــورهاى آســيا 
ســرمايه گذارى عظيمي بــراى فوتبــال خود دارنــد، گفت : 
كشــورهاى ديگر هم به ســمت مربيان درجــه يك همانند 
كارلوس كى روش مى روند. فوتبال امروز يك علم شده  و بايد 

با كار و تلاش به نتيجه  برسيم.
او در ادامه، تصريح كرد: تمرين تيم   ملى هر روز فيلمبردارى 
مى شود و  كادرفنى تا نيمه هاى شب آن را بررسى مى كند. در 
نتيجه  حضور هيچ بازيكنى در تركيب اتفاقى نيست. كى روش 
واقعاً براى تيم   ملى تلاش مى كند. اين كه مى گويند اخلاقش 
تند است، قبول دارم،  ولى بايد امكانات فراهم باشد و بهانه اى 
به دســت كســى ندهيم. در حال  حاضر امكانات ما از زمين 

گرفته تا اتوبوس خوب نيست.
سرپرســت تيم   ملى فوتبال با حضور در برنامه «ورزش و 
مردم» بــا تاكيد بر اين كه  هر رشــته اى كه بخواهد نتيجه  
بگيرد، بايد حمايت شــود، بيان  كرد: براى نتيجه  گرفتن يك 
دســت صدا ندارد و بايد چند گروه با هم متحد شــوند. اگر 
بخواهيم به جام جهانى   برويم بايد امكانات جهانى داشــته 

باشيم و كى روش هم حمايت شود.
پيروانى در مورد اين كه تيم   ملى بايد چين را هم شكست 
مي داد، تصريح كرد: من بايد يك موضوع را در مورد تيم   ملى 
بگويم، در بــازى با كره جنوبى مــن و كارلوس كى روش در 
رختكن بوديم و از او ســوال كردم كه تيم   ملى ايران در جام 
جهانى قبلى بهتر اســت يا تيم كنونى؟ او پاســخ داد كه تيم 
كنونى بهتر اســت، اما مشكلى كه وجود دارد اين است كه در 
تيم قبلى بازيكنانى بودند كه 30 – 40 بازى ملى را در كارنامه 
داشتند، اما اكنون بازيكنان ما نهايتاً 10 بازى ملى انجام دادند. 

بنابراين نياز به تجربه زيادى دارند.

او افزود:  تيم   ملى ايران مانند تيم هاى كره و ژاپن در حال 
پوست اندازى است، اما جوان ترين بازيكن كره نزديك به 40 
بازى ملى انجام داده است، در حالى كه تعداد بازى جوان ترين 
بازيكن ما  ســه، چهار بازى بوده اســت. البته بازيكنان جوان 
ما بســيار زحمت مي كشــند. من واقعاً مى خواهم كه مربيان 
باشــگاهى بيايند و از نزديك ببينند كه بازيكنان آنها در تيم  
 ملى چقدر تــلاش مى كنند. به  هر حال ما تــا روز آغاز جام 

جهانى برنامه داريم.
سرپرست تيم   ملى فوتبال ايران، درباره اتفاقات پس از بازى 
ازبكســتان از معطلى در فرودگاه تاشكند گرفته تا به سرقت 
رفتن كفش هاى بازيكنان، بيان  كرد: فوتبال ديگر اين نيست 
كه فقط نود  دقيقــه داخل زمين بجنگيم،  بلكه قبل و بعد از 
بازى جنگ روانى اتفاق مى افتد. به  هر حال مشكل معطلى در 
فرودگاه هميشــه وجود دارد. البته در كشورهاى حوزه خليج 
فارس چند برابر اســت. زمانى هم كه براى بازى با كره آماده 
مى شديم متوجه شــديم 18 جفت كفش بازيكنان گم شده 
اســت. به  هر حال اين جنگ هــاى روانى وجود دارد و ما بايد 
آنقدر قوى باشيم كه اجازه ندهيم اين مسائل بر روى ما تاثير 

بگذارد.
سرپرســت تيم   ملى فوتبال ايران درباره 

نوع بازى تيم   ملى در ديدارهاى مختلف، 
گفت : دو بحث وجــود دارد، اگر قرار 
اســت خوب بازى كنيم و تيم   ملى 
به جــام جهانى نرود، اين قابل قبول 
نيســت. هر بــازى شــرايط خاص 
خودش را دارد. ابزار دست هر مربى 
بازيكنان هســتند و او بايد نسبت به 
توانايى ها، مصدوميت و شرايط روحى 

و روانــى آنها تركيــب تيم   را 
بچيند.

او ادامــه  داد: مــا در 
تلاش  بعــدى  بــازى 
با  بازى  مثل  مى كنيم 
بازى  زيبا  كره جنوبى 
بازى  هر  ولى  كنيم،  
شرايط خاص خودش 
كه  كسانى  از  دارد.  را 
فنى هستند اين توقع 
مى رود كه كارشناسى 
تيم   ملــى را نقد كند. 
تيــم   ملى با نفــرات و 

فدراســيون  نمى تواند به 
بــرود و بايد  جهانى  جام 
مسئولان هم آن را حمايت 

كنند. در حال  حاضر فدراسيون 15 ميليارد بدهى دارد و هر 
پولى كه ميايد خرج اين بدهى ها مى شود.

پيروانى درباره شــرايط كمپ تيم   ملى در ادامه بيان  كرد: 
مــن از خيرين اين تقاضا دارم كه براى كمپ تيم   ملى كارى 
كنند. الان به ما خبر دادند كه پژوهشگاه نفت را مى خواهند، 
تبديــل به نمايش كنند. من از وزير نفت اين تقاضا را دارم تا 
زمانى كه كمپ تيم   ملى آماده نشده است، اين زمين را براى 

ما نگه دارند.
سرمربى تيم   ملى درباره مربيان جوان ليگ برتر، اظهار كرد: 
ان شاء االله فدراسيون ما به ســطحى برسد كه بتوانند مربيان 
جوان را به اردوهايى بفرستد تا با مربيان بزرگ معاشرت كند. 
بايد مربيان جوان ما مثل آقايان منصوريان و گل محمدى اين 

دوره ها را ببينند تا فوتبال ما پيشرفت كند.
او در ادامه درباره نتايج پرسپوليس در ليگ برتر، بيان  كرد: 
من عرق ملى دارم و عاشــق ايران هستم. با اين حال عاشق 
پرســپوليس هم هستم و از نتايج اين تيم خوشحال مى شوم. 
البته اين موضوع در كار من دخيل نيست. در فوتبال حرفه اى 
بايد توقع حرفه اى داشته باشيم. بايد طرح بلند مدتى داشته 
باشــيم و از فوتبال حمايت كنيم. باز هم مى گويم كه فوتبال 

يك علم است و بايد علمي كار كنيم.
افشين پيروانى  درباره برگزارى بازى با كره جنوبى در روز 
تاسوعا ، بيان  كرد: براى بازى با كره جنوبى يكسرى ها گفتند 
كه اين بازى نبايد برگزار شود، الان در تايلند پادشاه آن كشور 
فوت شده است، آنها مى خواستند فوتبال را يك سال تعطيل 
كنند. با اين حال فيفا و AFC به آنها گفت   كه بايد با استراليا 
بازى كنند. پس ما بايد بدانيم كه نمى توانستيم بازى در روز 
تاسوعا را لغو كنيم. در حال  حاضر ما بايد براى بازى با سوريه 

آماده شويم.
وى درباره برنامه هاى تيم   ملى پس از بازى با سوريه، گفت : 
ما بعد از بازى با سوريه احتمالا دو بازى تداركاتى داريم. من به 
مربيان حق مى دهم كه به خاطر تعطيلات ليگ ناراحت باشند. 
از آقاى كمالوند تشــكر مى كنم كه با وجود اين كه در ابتدا با 
تعطيلات ليگ مخالف بود، ديروز (پنجشــنبه) در كنفرانس 
مطبوعاتى از تيم   ملى حمايت كرد و گفت  كه امســال، سال 
تيم   ملى است و بايد با برنامه هاى آن پيش برويم.  در ضمن ما 

به دنبال اين هستيم كه بهترين برنامه ريزى را داشته باشيم.
سرپرســت تيم   ملى در ادامه  با تاكيد بر اين كه تيم   ملى 
نياز به حمايت دارد، اظهار كرد: درست نيست كه فدراسيون 
فوتبال هم به هواپيمايى و هم به هتل بدهى داشته باشد، اين 
كه تيم   ملى در زمين استاندارد 9 نفره نمى تواند تمرين كند، 
درســت نيست.  اگر قرار اســت به تيم   ملى كمك شود، اول 
بايــد وزارت ورزش  و جوانان اين كار را انجام دهد و ســپس 
فدراســيون فوتبال. در حال  حاضر آن حمايتى كه بايد شود 
صورت نمى گيرد. اگر مى خواهيم به جام جهانى صعود كنيم، 

بايد مشكلاتمان حل شود.
پيروانى درباره جريمه كارلوس كى روش، تصريح كرد: 
كى روش آدمي نيســت كه به خاطر جريمه سكوت 
كند. اگر كســى مى خواهد درباره اين موضوع 
صحبتى كند، بايد اطلاعات جامع ترى داشته 
باشــد و بداند كه كــى روش راجع  به اين 

موضوع سكوت نمى كند.
او در ادامه تاكيد كرد: ما بايد ســعى 
كنيــم چه مــن و چه كــى روش و چه 
بازيكنان تيم   ملى در كنار هم باشــيم تا 

تيم   ملى نتيجه  بگيرد.
پيروانى در پايان درباره وساطت على 
پرويــن، بين كــى روش و برانكــو، گفت : 
اين ها بــا هم قهر نبودنــد ،  بلكه به خاطر 
بحث ايفمارك اختلاف نظر داشــتند و بين 
آنها بحث پيش مي آمــد. از على آقا پروين 
تشكر مى كنم و اميدوارم اين اتفاق به زودى 
رخ دهد. مطمئن باشيد كه كى روش و برانكو 

نظرات نزديك به هم دارند.

بى باك از گزينه هاى حضور در كادرفنى تكواندو است

منصرف شدن از حضور در اردوى تمرينى سوئد
بــرادران عالميــان از حضور در 
اردوى تمرينى سوئد منصرف شدند 
و تنها در تور جهاى جهانى شــركت 
مى كنند.به  گزارش  ايســنا، نوشاد و 
نيما عالميان قرار بود كه اردويى را در 
كمپ تمرينى سوئد داشته باشند ، اما 
اكنــون از برگزارى اين اردو منصرف 

شــده اند.محمود نظرى، دبير فدراسيون تنيس روى ميز، در اين مورد بيان  كرد: 
يك ماه پيش برادران عالميان درخواســتى داشــتند مبنى بر اين كه با هزينه 
اسپانسر اردوى تمرينى را در يكى از كمپ هاى سوئد داشته باشند و پس از آن 
در تور جهانى اتريش و سوئد شركت كنند، اما آخرين خبرى كه به ما دادند اين 

بود كه منصرف شده اند و مى خواهند با تيم   ملى به اتريش بروند.
تور جهانى اتريش 19 تا 23 آبان ماه برگزار مى شــود و در ليســت بازيكنان 
نامه ميديا لطف االله نسبى، نوشاد و نيما عالميان، پوريا عمرانى، امين ميرالماسى، 
محمدرضا اخلاق پسند و افشين نوروزى از ايران وجود دارد.تور جهانى سوئد نيز 
بلافاصله 25 تا 30 آبان ماه برگزار خواهد شد و از ايران امير حسين هدايى، ميديا 
لطف االله نسبى، امين ميرالماسى، پوريا عمرانى، محمدرضا اخلاق پسند و نوشاد 

و نيما عالميان حضور دارند.

تيم دبل مردان ايران
 قهرمان سپك تاكراى جهان شد

تيم ملى ســپك تاكراى مردان 
ايران در بخش دبل توانست قهرمان 
مســابقات جهانى در تايلند شود.به 
گزارش ايسنا، در ادامه سى و يكمين 
دوره مســابقات قهرمانى جهان در 
بانكوك تايلند تيم ملى سپك تاكراى 
دبل مردان ايران در فينال توانست 

تيم كامبوج را با حساب دو بر صفر شكست داد و قهرمان شود.ملى پوشان ايران 
با نتايج 22 بر21 و21 بر 8 حريف خود را شكســت دادند. تيم ايران در مرحله 
نيمه نهايى دو  بر صفر آلمان را شكست داده بود.عمان،استراليا و پاكستان ديگر 
تيم هايى بودند كه ايران براى رسيدن به فينال آنها را شكست داده بود.تيم ايران 
در اين رقابت ها تاكنون صاحب يك مدال طلا در بخش رگو مردان و يك برنز در 

بخش هوپ تاكرا شده بود و اين سومين مدال ايران به شمار مى رود.

تا دو روز پيش پوگبا را بدترين بازيكن مى دانستند
اعلام  منچستريونايتد  سرمربى 
كرد كــه تــا دو روز پيش هافبك 
فرانســوى اش را بدتريــن بازيكن 
ليگ برتر انگليــس مى ناميدند. به 
گزارش ايســنا و به نقل از ســايت 
گل، منچستريونايتد پنجشنبه شب 
در ســومين بازى اش در ليگ اروپا 
توانســت چهار بر يك فنرباغچه را 

شكســت دهد. ژوزه مورينيو پس از بازى، گفت: تيم حريف در دقايق اوليه بازى 
بــه خوبى دفاع مى كــرد و اجازه نفوذ به ما نمى داد اما پس از دو گلى كه به ثمر 
رســانديم (هردو گل از روى نقطه پنالتى وارد دروازه شــد) خيلى راحت تر كار 
كرديم. در مجموع عملكردمان بهتر از فنرباغچه بود. پس از به ثمر رساندن چهار 
گل بازيكنان بى انگيزه شــدند كه اين موضوع طبيعى است. در مقابل حريف به 
دنبال جبران گل هاى خورده بود و توانســت يك گل به ثمر برســاند اما از همه 
مهمتر اين اســت كه اكنون 6 امتيازى شــديم.پول پوگبا پس از بازى ضعيفش 
برابر ليورپول در ليگ برتر, ديشــب درخشــيد و دو گل به ثمر رساند. سرمربى 
منچستريونايتد درباره هافبك فرانسوى گفت: دو روز پيش پوگبا بدترين بازيكن 
ليگ برتر ناميده مي شــد اما 48 ســاعت بعد او را بازيكن فوق العاده اى عنوان 
كردنــد. در ايتاليا بودم و در آن جا كار كرده ام. شــناخت خوبى از اين كشــور 
دارم. ايتاليا ليگ بســيار خوبى دارد. اگر چهار پنج ســال در ايتاليا بازى كنيد و 
دوباره به ليگ برتر باز گرديد نياز به زمان داريد تا خود را با شــرايط جديد وفق 
دهيد. سازگارى به آسانى اتفاق نمى پذيرد. حتى بهترين هاى جهان نيز به زمان 
نياز دارند.پوگبا پس چند فصل حضور در يوونتوس تابســتان امســال دوباره به 
منچســتريونايتد بازگشت و در اين جا به جايى عنوان گرانترين بازيكن جهان را 

به خود اختصاص داد.

فينال ليگ قهرمانان اروپا در نيويورك؟
يوفا قصــد دارد در آينده 
قهرمانان  ليــگ  نهايى  ديدار 
اروپــا را در نيويــورك آمريكا 
برگزار كند. به  گزارش  ايســنا 
 و  بــه نقل از آس، الكســاندر 
چفريــن، رييــس جديد يوفا 
قصد دارد فينال ليگ قهرمانان 
را در بيرون از اروپا برگزار كند. 
رييــس يوفــا در گفت وگو با 

آسوشيتدپرس، درباره احتمال برگزارى ديدار نهايى ليگ قهرمانان در نيويورك، 
گفت : مى تواند يك ايده براى آينده باشد، اما بايد روى اين موضوع كار كرد. يك 
هوادار براى رفتن از پرتغال به آذربايجان همان قدر وقت خواهد گذاشــت تا از 
پرتغال به نيويورك سفر كند. با اين حال نبايد فراموش كنيم كه ليگ قهرمانان 

يك رقابت اروپايى است و بايد اين موضوع را هميشه مدنظر قرار دهيم.
چفرين درباره تغيير برنامه اين رقابت ها، اظهار كرد: اكنون تنها بازى كه شنبه 
برگزار مى شــود، ديدار فينال است. بايد ديد مى توان  بازى هاى نيمه نهايى را در 
اين روز برگزار كرد يا نه. كار آسانى نخواهد بود. بايد برنامه بازى هاى ملى را نيز 

در نظر گرفت.

نوجوانان زير 14 سال
 تنها بر يك ورزش خاص تمركز نكنند

متخصصان بســكتبال معتقدند ورزشــكارانى كه قصد دارند در اين ورزش 
حرفه اى شوند تا سن 14 سالگى نبايد تنها بر روى بسكتبال تمركز كنند و بايد 

ورزش هاى ديگرى را نيز انجام دهند.
به  گزارش  ايسنا  و  به نقل از سايت KPVI، متخصصان ورزشى اعلام كرده اند 
افرادى كه قصد دارند بسكتباليست حرفه اى شوند در سنين نوجوانى بايد تركيبى 
از ورزش هاى مختلف را انجام دهند و به  اين  ترتيب بيشتر موفق خواهند بود. اين 
افراد بهتر است كه يك روز در هفته  مسابقه ندهند و بر روى ريكاورى جسمي و 
ذهنى تمركز كنند.اين اطلاعات در راهنماى ورزشى ليگ NBA براى نوجوانان 

منتشر شده است.
مدير بخش پزشكى ورزشــى NBA در اين باره گفت : اين كه نوجوانان در 
ورزش هاى ديگر شركت كنند آنها را عقب نمى اندازد،  بلكه پايه هاى آنها را قوى تر 

مى كند تا بتوانند در ورزش موفق تر باشند.
لبرون جيمز، يكى از بسكتباليســت هاى مطرح NBA، در نوجوانى ورزش 
فوتبال را انجام داده اســت. افرادى كه خيلى زود فقط بر روى بسكتبال تمركز 
مى كنند، ســريع تر آسيب مى بينند تمركز بر يك ورزش در سنين زير 14 سال 

باعث مى شود كه نوجوانان انگيزه خود را از دست بدهند و ورزش را رها كنند.
يكــى از متخصصــان ورزش در اين بــاره مى گويد: گاهى اوقــات مربيان و 
خانواده هاى نوجوانان فراموش مى كنند كه آنها نياز به زمان براى درس خواندن، 

غذا خوردن و خوابيدن دارند. آنها بايد زمان ريكاورى داشته باشد.

اخبار كوتاه

نكته

                               دخالت در امور جزيى براى وزارت ورزش جالب نبود
مى

ت، وزيــر ورزش بر عملكرد 
ت باشگاه پرسپوليس 

را قبول داريد؟
سائل صحبتى 

خانواده است. 
چون بيرون 
مســائلى را 

 تومان پول 
ت از پيشكسوتان 

مكارى وزير انجام 

ود كه از هيئت مديره 
مى خواهم حرفى بزنم.

ينكه استقلالى ها از 
ى دارند، چيست؟

ــمتى در هيئت مديره 
فعاليتى در باشگاه ندارم، 
تفاقات گذشته نيز متصل 
ود كه همه چيز به خوبى 
يگــرى رخ داده، بايد آن 

ييراتى در هيئت مديره دو 
ت شود، اما اگر اين طور نبوده، 

شتباه بوده است.

 منظور شما كدام تغيي
در اينكــه برخ
مديــره بــا وز
داشــتند و
هــر دو ط
است، اصلا
منظورم س
اگر طاهرى
بود، افشارزا
پســت مدير
من، تغييراتى ا
آمده اســت. يا آن
بوده يا اين شرايطى
اشتباه اســت. به هر
كه دخالــت در امور
ورزش جالب توجه باش
يعنى شــأن وزارت
مسائل است كه بخواه
داســتان حمايت وز
پررنگ نباشــد، اما
نيســت. وزير بايد بر
جزيى دو باشگاه، معاو
مى داد تا شأن وزارتخا

اين اتفاق رخ نداد.

نبود


